
Zápis z jednání finančního výboru ze dne 23.11.2021 
 
Přítomni:  Vladimír Dvořák, Miroslav Čihák, Miroslav Matyska, Michal Bílý, Anna 

  Štůlová 
Omluveni:  
Hosté:  Jana Svašková – starostka obce 
   
 
 
Program: Kontrola plnění rozpočtu obce k 31.10.2021 s výhledem do konce roku 2021 
  Projednání návrhu rozpočtu obce na rok 2021 tak, jak byl předložen OÚ.  
 
 
  
 
Finanční výbor schvaluje program jednání finančního výboru a určil zapisovatelem pana 

Vladimíra Dvořáka. 
 
 
 
Finanční výbor zkontroloval plnění rozpočtu obce k 31.10.2021 a konstatoval, že rozpočet za 

rok 2021, který byl původně koncipován jako schodkový (velká investiční akce – přístavby 

školky a školní jídelny), skončí pravděpodobně jako mírně přebytkový či mírně schodkový. 
Konečný výsledek ke konci roku bude záviset, zda dorazí na účet obce úhrady čerpaných 

dotací (2,2 mil. Altán Zlenice, 4,3 mil. přístavba školy, 1,09 mil likvidace kůrovce) do 

31.12.2021. 
  
 
Starostka obce prezentovala návrh rozpočtu obce pro rok 2022. 
 
Finanční výbor poté projednal jednotlivé položky příjmů a výdajů.  
 
Finanční výbor vzal předložený návrhu rozpočtu na vědomí a doporučil v této podobě 

předložit návrh rozpočtu zastupitelstvu obce k projednání. 
 
V případě, že se během roku 2022 budou daňové výnosy převyšovat rozpočtované, tak 

finanční výbor doporučuje navýšit v průběhu roku paragraf silnice. 
 
 
 
Zapsal: Vladimír Dvořák 
 
 
 
Předseda finančního výboru: Vladimír Dvořák  ………………………. 
 
 
 
 
Na vědomí: Jana Svašková, starostka obce   ……………………….. 




